
ZADVOR
Dne 12. septembra je predsednik

skupščine naše KS dipl. pravnik
Franc Mihelič sklical vse delegacije
tega mandata. Veljalo je ugotoviti
delovanje posamezne delegacije in
posameznih delegalov. A na sesta-
nek je prišlo presenetljivo malo de-
legatov, pa tudi delovanje delegacij
in dekgatov se je pokazalo še preveč
pomanjkljivo — delno zaradi neak-
tivnosti, delno pa zaradi drugih ra-
zlogov; enega je kar kmalu povedal
predsednik delegacije za stanovanj-
sko gospodarssvo, ki da sploh ni pre-
jemal nobenih gradiv niti vabil za
seje, čeprav so te bile! Seveda vse de-
legacije niso bile neaktivne, kajti de-
lale so in izvrševak svoje naloge:
končna ocena delovanja vseh dele-
gacij in delcgatov pa ni zadovoljiva.

Dne 21. septembra pa sta pred-
sednika skupščine KS in KK SZDL
Zadvor v dvorani zadružnega doma
sklicala zbor delovnih ljucli in obča-
nov. Vabilu se je odzvalo presenet-

IJIVO veliko občanov in dvorana je
bila z galerijo vred nabito polna. Na
dnevnem redu je bilo pet točk dnev-
nega reda. Zanimive so bile domala
vse: druga — razprava o predlogu ra-
zvrstitve kmetijskih zemljišč v KS
Zadvor v luči novega zakona o var-
stvu kmetijskih zemljišč; tretja —
obravnavala je sprejem osnutka o
pogrcbnih svečanostih: četria —
osnutek o ustanovitvi SIS za
obrambo proti toti: in peta točka, ki
je bil v njej govor o novem načinu
odvoza komunalnih odpadkov v KS
Zadvor. Za vse te točke so bili pri-
pravljeni tudi ustrezni poročevalci.

Pri drugi ločki so o gradivu poro-
čali člani občinske strokovne službe.
Bilo je tudi nekaj vprašanj, ki pa so
bila sproti razčiščena in na koncu so
občani novi predlog zazidalnega na-
črta sprejeli takšnega, kot so ga pri-
pravile strokovne službe. Dogovorili
so se še za javno razgrnitev načrta v
prostorih KS Zadvor, kjer bodo še
možne pripombe in predlogi za neka-
tere manjše popravke.

Najbol j burno je bilo pri obravnavi
osnutka o pogrebnih svečanoslih in
osnutka dogovora o pripravi in vo-
denju pogrebnih svečanosti. Obra-
zložitev je podal Stane Keber, nato
pa je spreeovoril še predstavnik KPL
— lozda Zale. Kresalo se je ob vpra-
šanju. ali ni dovolj, če je v sporazumu
določeno, da se vsi pogrebi začenjajo
pred zadružnim domom ali pa pred
sostrškini pokopališčem. Farani so-
strške dekanije z župnikom na čelu
so se zavzemali za to, da bi naj bil
cerkveni sprevod dovoljen a cerkve.

Toda to z osnuikom ni predvideno.
Pasiel je očitek, da bodo verniki za-
radi tega prikrajšani. To pa zdaleč ni
res, kajti s tem, da se pogrebni spre-
vod razvije od zadružnega doma ali
od pokopališča, niso z ničemer mo-
teni predstavniki cerkve, da se ne bi
mogli vključiti v pogrebne svečano-
sti, kajti tudi na samem pokopališču
je kapela. Nekdo je očital, da se
glede tega ustvarjata med Ijudmi dva
tahora. Toda če je tako, se vprašaj-
mo, kdo ju ustvarja. Mar je res spet
na delu nekdo, ki bi želel sistem
»Deli in vladaj«?! Ne. tega si ne mo-
remo privoščiti. Veliko je bilo besed
tudi o ležan ju pokojnih na domu, zla-

sti pa o perspektivi gradnje mrliške
vežice. Sredstva so zagotovljena, le
pri odkupu pouebnega zemljišča se
zatika, ker lastnik ne pristane na
prodajo zemljišča. Vcdno neke leža-
ve! Enkrat ni načrta, drugič ni denar-
ja, če pa je že prvo in drugo, se pojavi
tretje: lasiništvo zemljišča! Upajmo,
da bo bodoči pogrebni odbor na pod-
lagi sprejetega osnutka dogovora o
pogrebnih svečanostih uspel urediti
vse te stvari. Nikakor pa ni priporoč-
Ijivo. da bi umrli občani še naprej le-
žali po domovih, kajti žarni pogreb je
vse bolj v praksi, s tem ohranjamo
več zemljišča, pa še higienske ra-
zmere to terjajo. O tem bodo morali
naši krajani se razmišljati!

Sprejet je bil tudi osnutek dogo-
vora o ustanovitvi SIS za obrambo
pred točo v naši občini.

Predstavnik KPL — tozda Javna
higiena tovariš Kranjc pa je podal
nekaj navodil glede novega načina
odvoza komunalnih odpadkov. KS
Zadvor je že sprejela sklep o uvedbi
odvoza odpadkov za celotno KS
Zadvor, zdaj je dolžnost lastnikov
hiš, da si sami ali družno nabavijo
smetnjake. Te lahko naročijo in
vplačajo neposredno v KS Zadvor.
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